

**Goethe-Institut Philippinen Newsletter - Januar/Februar -
Beginnt morgen: Eine Reise durch die deutsche Literatur**



Dear friends of the Goethe-Institut,

Welcome to our newsletter!

We want to keep you up to date with what is happening around your Goethe-Institut, along with current information about German culture and activities in the Philippines.



**Wednesday Movie Nights - A Tour through German Literature:
Goethe!**

We are pleased to present to you our new **A Visual Tour through German Literature** film series. From Johann Wolfgang von Goethe to Erich Kaestner to

Daniel Kehlmann: in our new film series „A Visual Tour Through German Literature“ we present various film adaptations from classic to contemporary literature. Just like the novels, many of their film adaptations are also highly acclaimed with the German cultural landscape. Enjoy a cinematic approach to German literature through our new film series starting in January 2015! We hope to welcome many of you every Wednesday night at 6 PM at the Goethe-Institut Library.

We will be showing the following film this **Wednesday, January 7, 2015** at **6pm** at the **Goethe-Institut Library**:

Goethe!

Director: Philip Stölzl, colour, 104 min., 2010

1772: The 23-year-old law student, Johann Wolfgang Goethe, flunks his oral exams. His angry father sends him to the Imperial High Court in Wetzlar. Goethe, who dreams of a career as a poet and has to digest the rejection of his play *Götz von Berlichingen*, falls in love with Charlotte Buff. But her father has already promised her to another man. Goethe reacts to his misfortune by writing *The Sorrows of Young Werther* — and overnight, the novel makes him the new star of German literature.

Free admission!

Date: Wednesday, January 7, 2015

Time: 6:00pm

Venue: Goethe-Institut Philippinen Library

G/4 Adamson Centre

121 Leviste St., Salcedo Village, 1227 Makati City

For more information on the film series visit our website: [A Visual Tour through German Literature](#)

For more information on the film visit our movie page: [Goethe!](#)

Contact: +632 8405723 to 24
schools@manila.goethe.org

Have fun!



Filmabend - Eine Reise durch die Deutsche Literatur: Goethe!

Wir freuen uns, Ihnen unsere neue Filmreihe **Eine Reise durch die Deutsche Literatur** vorzustellen. Von Johann Wolfgang von Goethe über Erich Kästner zu Daniel Kehlmann: Mit unserer neuen Filmreihe "Eine Reise durch die deutsche Literatur" präsentieren wir Ihnen zahlreiche Literaturverfilmungen angefangen mit klassischer- bis hin zu zeitgenössischer Literatur. So wie die Romane, haben auch bereits viele ihrer Literaturverfilmungen einen Platz in der deutschen Kulturlandschaft eingenommen. Freuen Sie sich auf einen filmischen Zugang zu großen Werken deutscher Literatur und kommen Sie zu unserer neuen Filmreihe ab Januar 2015! Wir hoffen Sie zahlreich bei uns jeden Mittwochabend in der Goethe-Institut Philippinen Bibliothek begrüßen zu dürfen!

An diesem **Mittwoch, 7. Januar 2015**, um **18 Uhr** werde den folgenden Film in der **Bibliothek des Goethe-Instituts** gezeigt:

Goethe

Regie: Philip Stölzl, Farbe, 104 Min., 2010

1772: Der 23-jährige Jura-Student Johann Wolfgang Goethe fällt beim Rigorosum durch. Sein erboster Vater schickt ihn ans Reichskammergericht nach Wetzlar. Goethe, der von einer Karriere als Dichter träumt und gerade die Ablehnung seines Dramas „Götz von Berlichingen“ hinnehmen musste, verliebt sich in Charlotte Buff. Doch deren Vater hat sie schon einem anderen versprochen. Goethe reagiert auf sein Unglück mit der Niederschrift von „Die Leiden des jungen Werther“; der Roman macht ihn über Nacht zum neuen Star der deutschen Literatur.

Eintritt frei!

Datum: Mittwoch, 7. Januar 2015

Uhrzeit: 18.00 Uhr

Ort: Goethe-Institut Philippinen Bibliothek

G/4-5/F Adamson Center

121 Leviste St., Salcedo Village, 1227 Makati City

Mehr Informationen zur Filmserie finden Sie auf unserer Website: [Eine Reise durch die Deutsche Literatur](#)

Mehr Informationen zum Film finden Sie auf unserer Filmseite: [Goethe!](#)

Kontakt: +632 8405723 bis 24

schools@manila.goethe.org

Wir wünschen Ihnen viel Spaß!